

為世界、我們國家及社區的需要：

- 俄烏戰爭持續，求神保護和憐憫烏克蘭的人民。
- 為我們的政府和領袖祈禱，讓他們以正直和榮耀神的價值觀領導我們的國家。
- 求神保護世界各地因信仰而受到迫害的基督徒。

為宣道總會及國際工作者：

- 求神保護及帶領我們的宣教士：
 - Ooi 牧師一家 - 求神帶領及供應，讓他們找到房屋租住及願意協助他們練習當地語言的人。
 - Yakim 和 Grace 一家 - 求神帶領他們開始準備返回澳洲。
 - Susanna - 求神帶領她於 8 月返澳述職，並逗留一年照顧她 99 歲的母親。
 - 為 Hailey 於述職期間的休息及分享會禱告。求神帶領她未來的方向。
 - 求神帶領和保護 Kim，讓她們的團隊能把福音帶給柬埔寨的未得之民。

為教會的需要：

- 為聘請英語堂牧者禱告，求神帶領。
- 為英語敬拜團隊及於 5 月 27 日的敬拜領袖屬靈訓練禱告。
- 為英語家庭團及其婚姻課程禱告。
- 求神帶領 7 月 30 日及 8 月 5 日音樂佈道會的籌備工作，願聖靈使我們能夠與他人分享福音。
- 求神祝福和保護參加轉會和浸禮班的弟兄姊妹，願他們繼續與神和教會弟兄姊妹建立美好的關係。
- 為兒童主日學有更多老師加入事奉禱告。
- 為參加本堂的新朋友讚美主！求神帶領及開路，讓我們歡迎和接待新移民加入宣信堂，並幫助他們在墨爾本安頓下來。
- 求神興起新的小組領袖，盼望更多會眾加入小組，在基督裡分享生命和成長。
- 求神賜智慧和引領教會的裝修工程。
- 求神安慰和醫治身體不適及有特別需要的弟兄姊妹。

Prayer Items

Pray for the needs of the world, our country and our community

- Pray for God's protection and mercy upon the people in Ukraine as the war between Russia and Ukraine continues.
- Pray for our Government and leaders that they will lead our country with integrity and God honouring values.
- Pray for God's protection upon Christians around the world who are being persecuted because of their faith.

Pray for C&MA and our International Worker

- Pray for God's protection and guidance upon all the missionaries:
 - Ooi family: Pray for God's guidance and provision as they look for a rental residence and local language helper.
 - Yakim, Grace and the children: Pray for God's guidance as they begin preparing for the transition back to Australia.
 - Susanna: Pray for God's guidance as she returns to Australia for a home assignment in August for up to a year to care for her 99-year-old mother.
 - Pray for Hailey's rest and the sharing meetings during her home assignment. Pray also for God's guidance in Hailey's future direction.
 - Pray for God's guidance and protection upon Kim and her team will seek to take the gospel to the unreached people in Cambodia.

Pray for the needs of our Church

- Pray for God's guidance for the search for a new English Pastor.
- Pray for our English worship team and the worship leaders' spiritual training on 27th May.
- Pray for the YFA group and their marriage course.
- Pray for God's guidance in preparing the gospel worship meetings on 30 July and 5 August. May the Holy Spirit enable us to share the gospel with others.
- Pray for God's blessings and protection upon those who are attending the membership and baptism class. May their relationship with God and the church community continue to grow.
- Pray for additional teachers for CSS this year.
- Praise God for newcomers. Pray for God's guidance and open doors as we welcome and reach out to new migrants into our church community and help them to settle in Melbourne.
- Pray God would raise up new leaders for small groups and more people will join a group to share life and grow in Christ.
- Pray for God's guidance and provision for our church renovation.
- Pray for God's comfort and healing upon brothers and sisters who are unwell or have special needs.